
 
 

 

 

19 November 2024 
 
Dear Members of Youth Affairs Committee, 
 

“Flag Day Fundraising by Retina Hong Kong” 
 “香港視網膜病變協會港島慈善賣旗活動” 

21 December 2024 (Saturday) 
2024年12月21日 (星期六) 

 

The Youth Affairs Committee of Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch (CIHAPB) is 
looking forward for enthusiastic members to be the volunteers for the following event: 
特許房屋經理學會亞太分會 (CIHAPB) 青年事務委員會正在尋找熱心的會員參與以下有意義

的活動: 
 
Date & Time 
日期及時間 

21 December 2024 (Saturday) 07:00 – 12:30 
2024年12月21日 (星期六) 07:00 – 12:30 

Flag-selling Venue 
賣旗地點 

Wan Chai District 
灣仔區 

Event Goal 
活動目標 

Due to the increasing service demands of patients with retinal degeneration, 
Retina Hong Kong does not receive constant funding from the government or 
Community Chest. Their funding is relying on support from the community. In 
order to enhance their services for the patients, the organisation has been 
approved by the Director of Social Welfare to hold a flag day in the Hong Kong 
Island area on 21 December 2024 (Saturday) to raise funds to support research, 
treatment, and rehabilitation services for retinal degeneration patients. We would 
like to invite all members of Youth Affairs Committee to participate this flag-
selling event. 
由於視網膜退化病患者服務需求增加，香港視網膜病變協會沒有政府或公

益金的恆常資助，經費有賴社會人士支持。為提升對他們的服務，該協會

獲得社會福利署署長批准於2024年12月21日 (星期六) 在港島區賣旗，為支

援視網膜退化病的科研、治療及復康服務籌募經費。我們敬祈  各位青年

事務委員會會員抽空參與是次賣旗活動 

  

 
 
 
 
 

 



 

Flag Day Organiser 
賣旗機構 

Retina Hong Kong is a patient self-help organization composed of patients with 
retinal degeneration, serving people who suffer from the same type of blindness 
due to heredity.  It was established in March 1995.  The Association is committed 
to promote scientific research to allow patients to receive appropriate treatment 
and advocates appropriate rehabilitation services as well as encourages patients 
to help each other and contribute to the community.    
香港視網膜病變協會是由視網膜退化病患者組成的自助組織，服務因遺傳

患上這種致盲眼疾的人士，成立於 1995 年 3 月，該協會致力推動科學研

究，讓患者得到合適治療；並倡導適切的復康服務，鼓勵患者互助自強，

攜手貢獻社區。 

Transportation 
交通 

07:00 Registration 登記 
 (Gathering Point:  Wan Chai Station Exit A3, 集合點:灣仔站A3出口) 
07:30 Pick-up Stickers, Flag Bags and Volunteer Badge  

領取紙旗、旗袋及義工證 
07:35 Group Photo 團體合照 
07:40 Flag Selling 賣旗 
10:30 Collection of Stickers, Flag Bags and Volunteer Badge  
 收回紙旗、旗袋及 義工證 
 (Gathering Point:  Wan Chai Station Exit A3, 集合點:灣仔站A3出口) 
11:00 End of the Flag Day Fund Raising 賣旗活動完畢 

Language 
語言 

Cantonese 
廣東話 

Fee 
費用 

Free of Charge 
費用全免 

Capacity 
名額 

20 persons  (Invitation to all the members of Youth Affairs Committee) 
20人 (誠邀青年事務委員會會員參與) 

CPD 
持續專業發展計劃 

For CIH Member, 3 CPD units under “Personal Development” will be achieved. 
CIH 會員可獲持續專業發展 3 單元 (類別: 個人發展) 

Precautions 
注意事項 

In case of adverse weather in the morning on 21 December 2024, the activity will 
be cancelled which includes Typhoon Signal No. 3 or above, Amber Rainstorm, 
Thunderstorm Warning and extreme condition, etc. 
若2024年12月21日早上遇上不良天氣，活動將被取消，包括三號颱風信號或

更高、黃色暴雨、雷暴警告和極端情況等。 
If you feel unwell or have any concerns during the activity, please contact the 
team leader immediately.   
若您在活動期間身體不適或有任何疑慮，請即與隊長聯絡。 

Disclaimer 
免責聲明 

All participants should prioritize their health conditions when decide to participate 
this activity.  By choosing to participate this event, you acknowledge that you 
have assessed your medical conditions and capabilities to ensure you are suitable 
for these activities involved. 
所有參與者在決定參加此活動時應優先考慮自己的健康。選擇參與此活動，

即表示您已評估過您的身體狀況和能力，確保您適合參與所涉及的活動。 
 

For enrolment, please sign up by filling out the E-form via the link 
https://forms.gle/CJxPrkHNoLpSBsQ28 on or before 4 December 2024. 
報名請於2024年12月4日或之前透過連結 https://forms.gle/CJxPrkHNoLpSBsQ28 填寫電子表格。 



 
Both successful and unsuccessful enrolments will be replied by email in-between and after the 
enrolment deadline.  Enrolment reservations are subject to the final decision of the organizer. 
我們將會在截止日期之間和之後通過電子郵件進行回覆所有報名結果。  主辦單位保留最終決

定權。 
 
For further enquiries, please contact the CIHAPB Secretariat at apb@cih.org.hk or (852) 2356 8680. 
如有查詢，請聯絡特許房屋經理學會亞太分會秘書處，電郵：apb@cih.org.hk /電話：(852) 
2356 8680。 

 
Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch 
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